

**Contract No. HY/2014/07**  
**Central Kowloon Route – Kai Tak West**

**15 & 19 July 2021**

### **KTW – CLC visit & Infrastructure Lecture for CityU students**

Central Kowloon Route (CKR) Project Team is always keen to support the construction education and nurture future talent for the trade in Hong Kong. On 19 July 2021, Mr. TSUI Wai, Principal Project Coordinator / CKR, Major Works Project Management Office, Highways Department and CKR Project Team were honored to be invited by City University of Hong Kong (CityU) as guest lecturers for the course entitled “An Introduction to Infrastructures in Hong Kong”.

To provide basic project information prior to the lecture, CityU students were invited to visit CKR Community Liaison Centre (Ma Tau Kok) on 15 July 2021. The visit and lecture aimed at offering a better connection with the young professionals and future pillar to promulgate the local infrastructure development and benefits of CKR.

During the lecture, the project team shared the challenges, difficulties and solutions of CKR project throughout the consultation, design and construction stages. It was a fruitful and interactive lesson for around 50 No. of students with diverse academic background.

### **啟德西 – 城大參觀社區聯絡中心及基建學術演講**

中九龍幹線工程團隊一向致力推動本地工程教育，為培育工程界生力軍出一分力。路政署主要工程管理處工程管理組長／中九龍幹線徐偉先生與「中九龍幹線」工程團隊早前應香港城市大學邀請，於 2021 年 7 月 19 日擔任「香港基建項目」課程學術演講中的客席講師。

為了讓學生在課堂前獲取中九龍幹線的基礎知識，工程團隊於 2021 年 7 月 15 日安排城大學生參觀「中九龍幹線」馬頭角社區聯絡中心。舉辦相關參觀活動及演講的目的旨在連繫年青一代的專業人士及未來社會棟樑，宣傳基建發展，以及推廣中九龍幹線的效益。

演講期間，工程團隊亦分享中九龍幹線工程在諮詢、設計和施工階段所面對的各種挑戰及解決方案，讓 50 多名擁有不同學術背景的大學生上了一節充滿互動又務實的寶貴課堂。







